
Odgovor na delegatsko
vprašanje -••"/•

23. januarja je ddegacija KS Ig na 26. seji zbora krajevnih
skupnosti postavila naslednje delegatsko vprašanje: »Kakš*n je
postopek nadaljnje vanacije lokalnega vodovoda na Igu po spre-
jetih sklepih izvršnega sveta skupščine mesta Ljubljane inizvede-
nih aktivnostih Mestoega vodovoda?«

ODGOVOR: Po ugotovitvi oporečnosti vode na obmoiju, ki
se napaja iz lokainega vodovoda Ig. se je Meslni vodovod
Ljubljana vključil v re§evanje problematike.

V prvi fazi smo poizkušali dobavljati vodo iz vodarne Brest
preko obstoječih cevovodov, ter s lem izlotiti iz omrežja staro
črpali&e na Igu, za katerega je bilo ugotovljeno. da je glavni
krivec za neustrezno kvaliteto vode. ČrpaliSče je bilo neustrezno
opremljeno za zagotavljanje obratovanja v zahtevnih higienskih
pogojih in brcz ustrezne metode razkuževanja vode, ki bi bila
stoodstotna.

Ko smo priključili omrežje vodovoda Ig na cevovod napajan iz
vodarne Brest smo ugotovili. da dosegamo premajhne pritiske.
da bi lahko voda prišla do rezervoarja in s tera do višje ležečih
gorabnikov. Ker bi bile za padec tlakov lahko krive okvare na
cevovodih, smo pričeli z tskanjem okvar. Na primamem omrež-
ju vodovoda smo našli nekaj defektov. kateri so bili tudi takoj
odpravljeni Kljub temu in tudi z dodatnimi zaporami in preu-
smeritvami vode nismo mogli zagotoviti napajanje višjih prede-
lov. Po končanem pregledu ugotavljamo, da je omrežjc pone-
kod dotrajano in potrebno tcmeljite obnove, kar tudi povzroča
dodatne težave in izgube tlakov.

Po analizi dobljenih rezultatov smo naše ugotovitve in predlog
sanacije predložili izvrSnerau svetu SML, Komiteju za komuna-
lo, promet in zvcze. V predlogu smo predlagali tri variante
sanacije vodooskrbe. IzvrŠni svet je izbrai prvo varianlo in sicer
sanacijo črpališča Ig.

Po odobritvi sredstev s strani Zveze komunalnih skupnosti je
Mestni vodovod. kol nosilec investicije in strokovno usposoblje-
na ustanova, pričel s sanacijo črpali&Ja. ki zajema: uredilev
zgradbe in zagotoviiev pogojev sanitaraim predpisom, zamenja-
vo cevovodov in armatur v črpalni postaji. ter oprema za kontro-
lo delovanja, ureditev avtomatskega kloriranja s k]onnatoqem
Advance in ureditev električne instalacije.

Predvideno je bilo tudi avtomatiziranje delovanja črpalk v
odvisnosti od količine vode v rezervoarju. kar pa nismo mogli
izvesti, ker nismo dobili soglasja za prekop preko parcele v
privatni lasti. V rezervoarju in črpalni postaji smo izvedli vse za
prehod na avtomatsko delovanje. V decerabru leta 1984 smoz
deli zaključili in sedaj naši delavci, zadolženi za kontrolo črpa-
lišč, občasno še kontrolirajo delovanje črpalne postaje na Igu.

S tem je Mestni vodovod Ljubijana izpolnil dane zadolžitve o
preglcdu, sanaciji in kontroli irpaliSfa Ig in omrežje. ki se iz le-
tega oskrbuje z vodo.

Mestni vodovod še ni predal izvršenih del na črpališču Ig KS,
ker še niso dokončno urejene finanftic obveznosti z vsemi
izvajalci. Takoj, ko bo investidja finančno zakljuiena. se bo
izviiila pnmopredaja del.

MESTNI VODOVOD UUBUANA


